
Pályázat az EHÖK szombathelyi ügyekért felelős alelnöki 

posztjának betöltésére 

 

Egervári György vagyok, 1993. december 19-én születtem Győrött. Általános és középiskolai 

tanulmányaimat a győri Péterfy Sándor Evangélikus Oktatási Központban végeztem, ahol 

nyolcadik osztályos korom óta tevékenykedtem a Diákönkormányzatban, majd később 

középfokú tanulmányaim során három évig a Diákönkormányzat vezetője is voltam. Felsőfokú 

tanulmányaimat 2012-ben kezdtem meg Szombathelyen, a Nyugat-magyarországi Egyetem 

Savaria Egyetemi Központ Természettudományi Karán, földrajz BSC képzésben. 2015-ben 

megérett bennem a döntés, hogy tanulmányaimat osztatlan tanárképzésen folytassam 

tovább, és jelenleg másod éves földrajz-történelem szakos hallgató vagyok.  

2014 januárjától tevékenykedem a Hallgatói Önkormányzatban, ahol 2014-ben a NYME SEK 

TTK HÖK szociális ügyekért felelős alelnöke, majd 2015-től a NYME SEK HÖK hallgatói 

juttatásokért felelős alelnöke voltam, egészen az integráció létrejöttéig. Sajnos a Nyugat-

magyarországi Egyetem, főleg az utóbbi két évben, eléggé megvonta a pénzt az egyetemtől, 

ami a Hallgatói Önkormányzatot is komolyan érintette. Ennek egyik következménye volt, hogy 

rendezvényeink színvonala jelentősen visszaesett, az önkormányzat tisztségviselőinek 

lelkesedésével együtt. Sajnos, e kettő következményeként egy gyenge hallgatói 

érdekképviselet alakult ki Szombathelyen. A hallgatók egyre kevesebb bizalommal fordultak a 

képviselők felé, a kommunikáció sem volt megfelelő a Hallgatói Önkormányzaton belül, 

valamint az egyetem vezetése között sem.  

Az integrációs egyeztetések, megbeszélések eleje óta folyamatos kapcsolatban állok az EHÖK 

Kabinettel és a részönkormányzati és kari HÖK elnökökkel. Az ősz folyamán folyamatos 

egyeztetések és tárgyalások folytak annak érdekében, hogy a szombathelyi hallgatók 

legkevésbé érezzék az átállással járó nehézségeket. Az ELTE csatlakozáshoz hozzátartozik 

véleményem szerint, egyfajta színvonalbeli változás is, nem csupán tanulmányi oldalról, de 

szabadidő eltöltési oldalról is. Úgy érzem ezt a hallgatói életben, eseményekben és 

természetesen az érdekképviseletben meg kell erősíteni. A megbízott szombathelyi ügyekért 

felelős képviselőkkel jelenleg is erre törekszünk és törekedni is fogunk.  Célom a SEK-en egy 

olyan hallgatói érdekképviselet létrehozása, melynek tagjaihoz a hallgatók bizalommal mernek 



fordulni és valóban a hallgatók érdekeit képviseli. Fontosnak tartom mind emellett a 

folyamatos egyeztetés a mindenkori egyetemvezetéssel. Szeretném többek között a szakestek 

újraélesztését, illetve az épületünk aljában található Campus Clubbal és Rektorhelyettes Úrral 

együttműködve egy irodalmi kávézó létrehozását, ahol a SEK Irodalmi Műhely ifjú tehetségei 

és a helyi Weöres Sándor Színház igazgatójával, Jordán Tamással és művészekkel több 

program is kilátásban van már. Úgy vélem, a hallgatóknak szükség van megfelelő, igényes 

szórakozásra az egyetemen, hiszen a jövő értelmiségei mi leszünk.  

A célom, hogy a szombathelyi hallgatók élményekkel teli évekkel gazdagodjanak az 

egyetemen, hiszen ahogy szokás mondani, az életre szóló élmények és barátságok itt 

alakulnak ki, a gondtalan diákévekben.  

Kiemelt ügynek tekintem azt is, hogy az Eötvös Kiadóval együttműködve a SEK-en is 

megjelenjenek az ELTE ajándéktárgyak és ruhaneműk. Ennek egyeztetése is már folyamatban 

van.  

Összefoglalva célom tehát, hogy egy élhető, élményekkel dús és kulturális élményekben 

gazdag egyetemi életet teremtsünk a hallgatóknak a képviselőkkel és természetesen a 

vezetőséggel együttműködve, hosszútávon.  


